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Erasmus+  -  Halfwegevaluatie

Om de internationale uitwisseling te bevorderen, ondersteunt de Vlaamse Regering het 
Erasmus+-programma. Daarin is een belangrijke rol weggelegd voor het jeugdwerk, dat 
dit thema behandelt vanuit een niet-onderwijsgerichte aanpak. 

Midden 2017 wordt een halfwegevaluatie gemaakt van Erasmus+. Die moet toekomstige 
programma’s mee helpen uitbouwen. In het Ondernemingsplan van het departement 
Cultuur, Jeugd, Sport en Media staat te lezen dat Vlaanderen hiervoor een 
ontwerprapport heeft gegund aan HOWEST. Zij moeten kwalitatief en kwantitatief 
onderzoek leveren dat mee de basis vormt voor argumenten in toekomstige discussies 
van nieuwe programma’s. 

1. Werd het ontwerprapport van HOWEST reeds opgeleverd? Zo ja, wat zijn de 
voornaamste aandachtspunten die erin beschreven staan? 

2. De minister gaf in zijn beleidsbrief Jeugd 2016-2017 aan dat hij zou zorgen voor een 
nog betere bekendmaking van de mogelijkheden van Erasmus+. 

Op welke manier zal hij dit verwezenlijken? Welke concrete stappen zijn hiertoe 
reeds ondernomen?
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1. Het ontwerprapport van Howest werd tijdig opgeleverd. 

Voor het jeugdhoofdstuk zijn er een aantal belangrijke conclusies:

- Positief is dat de verhoging van middelen ook geresulteerd heeft in meer 
kwalitatieve  
projecten die konden worden gefinancierd. Het slaagpercentage voor ingediende 
projecten blijft ongeveer gelijk (76% t.o.v. 78%). De algemene tevredenheid over 
het programma is hoog. 

- Ook de competentieontwikkeling wordt positief geëvalueerd. Verschillende acties 
hebben verschillende leeruitkomsten. De diversiteit aan acties is dan ook één van 
de sterktes van het hoofdstuk Jeugd in Actie van het Erasmus+ programma. 

- Het belang van de supportive approach waar JINT sterk op inzet, wordt 
onderstreept, zeker ook om projecten van en met kwetsbare jongeren in het 
programma te ondersteunen. Deze is wel onder druk komen te staan door de extra 
werklast ten gevolge van de technische problemen waar de agentschappen bij 
opstart van het programma mee te kampen kregen.

- Vanuit het jeugdstandpunt pleiten we zeer sterk voor het behoud van een eigen 
hoofdstuk en een eigen budgetlijn om mee uitvoering te kunnen geven aan een 
eigen EU-Jeugdstrategie. In Vlaanderen zijn twee ministers bevoegd en is bij 
aanvang van het programma bewust gekozen voor twee agentschappen wat de 
uitvoering betreft. De specifieke doelstellingen voor Jeugd zijn en blijven zeer 
relevant.

2. JINT heeft in 2016-2017 geïnvesteerd in de verdere bekendmaking van Erasmus+: 
Youth in Action. Naast de inspanningen om de website aantrekkelijk en steeds up to 
date te houden, werden er infosessies gegeven op relevante studiedagen voor de 
jeugdsector. Extra inspanningen zijn er gedaan om het EVS-luik te promoten 
aangezien het budget daar zeer sterk gestegen is. Er werden meerdere regionale 
infosessies georganiseerd zowel voor jongeren die interesse hebben om een EVS 
project te doen, als bij potentieel geïnteresseerde organisaties die een vrijwilliger 
willen ontvangen.

Op 21 oktober 2017 zal JINT opnieuw een Go Strange beurs organiseren waar 
Erasmus+: Youth in Action een centrale plaats krijgt en waar samen met Epos ook 
bekeken zal worden hoe 30 jaar Erasmus in de kijker te plaatsen. 


